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PrzeczytaÅ‚em wywiad z czÅ‚onkiem ZarzÄ…du PZJ Nemezjuszem Kasztelanem
reprezentujÄ…cym PolskÄ™ podczas zgromadzenia FEI w Puerto Rico. Przeprowadzony przez
red. BarbarÄ™ KrasowskÄ… wywiad zamieszczony jest na stronie PZJ, a jego gÅ‚ównym tematem
jest kwestia zmian w regulaminach i przepisach dyscyplin jeÅºdzieckich w ramach Olympic
Agenda 2020 w zwiÄ…zku z wymogami stawianymi przez MiÄ™dzynarodowy Komitet
Olimpijski &ndash; jak moÅ¼na przeczytaÄ‡ na poczÄ…tku rozmowy. 

W rozmowie jest teÅ¼ taki fragment: Dyskusja toczyÅ‚a siÄ™ bardzo sprawnie, poniewaÅ¼
wszystkie przedstawione w San Juan propozycje zostaÅ‚y przygotowane juÅ¼ w kwietniu
podczas Forum Sportowego w Lozannie. Wszystkie federacje dostaÅ‚y odpowiednio
wczeÅ›niej komplet potrzebnych materiaÅ‚ów, wiÄ™c do Puerto Rico przyjechaÅ‚y z juÅ¼
wypracowanym stanowiskiem. Oto moje pytania:&bull; Jakie byÅ‚o stanowisko PZJ?&bull; Kto i
kiedy braÅ‚ udziaÅ‚ w wypracowaniu stanowiska PZJ? PróbowaÅ‚em znaleÅºÄ‡ odpowiedÅº na te
pytania w protokoÅ‚ach z zebraÅ„ zarzÄ…du PZJ, ale tam Å¼adnego &bdquo;stanowiska&rdquo;
nie znalazÅ‚em. A jestem ciekaw, jakie ono jest? PaÅ„stwo zapewne teÅ¼?Szkoda, Å¼e redaktor
Krasowska nie zadaÅ‚a dodatkowego pytania, które by dotyczyÅ‚o tej sprawy. Ale nic straconego.
ZachÄ™cam redaktor KrasowskÄ… do stworzenia takiego post scriptum do wspomnianego
wywiadu. A moÅ¼e Nemezjusz Kasztelan sam z siebie uzupeÅ‚ni swojÄ… wypowiedÅº? Czekamy.
Marek Szewczyk
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